

Title (en)

INFORMATION CARRIER AND READER AND METHOD OF VERIFYING KEY.

Title (de)

DATENTRÄGER UND LESEGERÄT SOWIE VERFAHREN ZUR KONTROLLE EINES SCHLÜSSELS.

Title (fr)

SUPPORT ET LECTEUR D'INFORMATIONS ET PROCEDE DE VERIFICATION DE CLES.

Publication

**EP 0278950 A1 19880824 (EN)**

Application

**EP 86904291 A 19860714**

Priority

GB 8600406 W 19860714

Abstract (en)

[origin: WO8800635A1] A reader for a key (55) having rows of depressions (56, 57) along opposite faces of the key representing data which identifies the key is read by a device having contact elements (37, 38) which protrude into a key-slot (20) to engage the key adjacent to respective rows of depressions and which are caused to reciprocate as the depressions move past the contact elements. Photo-electric devices (43, 44, 47, 48) provide electrical output signals representing movement of the contact elements.

Abstract (fr)

Un lecteur pour une clé (55) ayant des rangées de dépressions (56, 57) sur des faces opposées de la clé qui représentent des données d'identification de la clé est lu par un dispositif ayant des éléments de contact (37, 38) saillants qui pénètrent dans une fente à clé (20) pour enclencher la clé, sont adjacents à des rangées respectives de dépressions et coopèrent avec les dépressions lorsque celles-ci passent devant les éléments de contact. Des dispositifs photoélectriques (43, 44, 47, 48) fournissent des signaux électriques de sortie représentant le déplacement des éléments de contact.

IPC 1-7

**E05B 49/00**

IPC 8 full level

**E05B 49/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E05B 49/006** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8800635A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8800635 A1 19880128**; DE 278950 T1 19890216; EP 0278950 A1 19880824

DOCDB simple family (application)

**GB 8600406 W 19860714**; DE 86904291 T 19860714; EP 86904291 A 19860714